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     Vím, že má tahle akce málo společného s orientačním během, ale píšu o ní hlavně kvůli
tomu, co se dočtete na konci tohoto článku.

  

     V neděli 31.8. jsme se já, Karel Hulha a Honza Kruschina vydali na Teplický půlmaraton.
Tahle akce se pořádala letos poprvé a tak jsme nevěděli, co od ní můžeme očekávat. Bylo nám
sice jasné, že kvalitou nebude odpovídat velkým závodům, ale to by nikdo za 170 Kč startovné
ani nechtěl. Přípravě na závody jsme věnovali několik týdnů a příprava se, jak se dle výsledků
zdá, celkem vyplatila. Možná bych měl ještě upozornit, že jsme všichni tři běželi 10 km trať,
protože na půlmaraton si nikdo z nás zatím netroufl.

      

  

     V neděli ráno nás nepříjemně překvapil silný déšť, který sice postupně přestával, ale pršet
úplně nepřestalo, podle čehož také vypadali některé části tratě. Prezentace probíhala v altánu v
Zámecké zahradě už od 9-ti hodin, ale startovalo se až v půl jedenácté takže jsme se po
prezentaci přesunuli k Honzovi do auta. V půl jedenácté jsme se ale přesunuli do prostoru startu
a vyslechli (asi půlku) jsme si instrukce k závodu. Pak už ale na trať vyběhli závodníci
půlmaratonu a chvíli po nich i my.

  

     Trať závodu vedla z části po zpevněných površích, z části terénem. Ze Zámecké zahrady
nás stavitel vytáhl skrz vilovou čtvrť na Letnou, okolo kurtů do Prosetic, odtud na Písečňák ke
hvězdárně, pod Doubravkou skrz zahrádky Na Lišce, pak z kopce dolů do Bystřan a odtud zase
do kopce ke Třem dubům k pile. Závěr trati vedl přes les, okolo Opla a zpět do Zámecké
zahrady k altánu. Trať byla velice zajímavá ale stavitel musel trať z neznámého důvodu pár dnů
před startem předělat, takže ani my, kteří jsme měli trať natrénovanou, jsme tak úplně nevěděli,
co čekat. Navíc déšť nezpevněným částem moc neprospěl a tak se původně suché cestičky
proměnili v kluzké bahnité peklo.

  

     Mě osobně se běželo dobře. Po startu jsem se sice držel v pomalejší skupině, jako jeden z
mála jsem ale jakž-takž znal trať, takže jsem chvíli předběhl i první rychlíky, kteří mezi vilami
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zapomněli odbočit. Do prvního kopce na Písečňák jsem ale šel, protože jsem to shledal jako
účinnější a silově úspornější řešení. Pak jsem šel i do druhého kopce z Bystřan ze stejného
důvodu, což se ukázalo jako opravdu účinné, protože jsem na rovince k pile předběhl spoustu
těch, kteří mě předbíhali do onoho kopce. Bohužel se mi nepodařilo dosáhnout času pod jednu
hodinu, ale moc mi k tomu nechybělo.

  

     Ostatní členové našeho „týmu“ měli větší štěstí a Honza Kruschina skončil dokonce na
bedně. Pokud byste měli zájem si tento závod taky vyzkoušet a třeba se tím připravit i na
orienťáckou sezónu, 28.12. se bude konat jeho zimní verze. A běžet je možné i s pejskem (ano,
i takoví blázni se našli). Více informací o tomto závodě najdete na http://www.teplickypulmarat
on.cz/ .

  

     1. Horáček Jiří    45:06   2. Blail Ondřej    45:15   3. Kruschina Jan   50:08   9. Hulha Karel    
59:37  12. Hulha Lukáš   1:00:30  
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